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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

VÁROSSTRATÉGIAI ÉS VÁROSMARKETING BIZOTTSÁGA 

2022. február 16-án 10,00 órai kezdettel megtartott rendes 

üléséről 

 
Az ülés helye:  VMJV Polgármesteri Hivatalának (Veszprém, Óváros tér 9.)  
   Komjáthy terme 
 
Jelen vannak:    
 Csik Richárd  a Bizottság elnöke 
 Halmay Gábor a Bizottság alelnöke 
 Guzslován Gábor a Bizottság tagja 
 Dongóné Kuti Erika a Bizottság tagja 
 Takács Péter a Bizottság tagja 
 Somfai Attila a Bizottság tagja 
  
 

A Bizottsági ülésen részt vettek: 

Brányi Mária       alpolgármester 

 Kovács Zoltán irodavezető 

 Durmics Zsuzsanna irodavezető 

 dr. Lohonyai Bernadett irodavezető 

 Takács Zoltán irodavezető 

 Fazekas Ildikó irodavezető 

 Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 Horváthné Csere Anikó csoportvezető 

dr. Lohonyai Bernadett Perlaki Claudia csoportvezető 

 Sulyok Balázs Ede főépítész 

 Jakab Ibolya marketing és PR menedzser 

 Simon Kitti Pannon Várszínház művészeti titkára 

 Oberfrank Pál Veszprémi Petőfi Színház igazgatója 

 Szőke Kavinszki András Kabóca Bábszínház igazgatója 

 Zalavári Eszter Veszprémi Programiroda Kft. ügyvezetője 

 Sövényházi Balázs Nemzeti Agrárgazdasági Kamara elnöke 

 Salga Balázs ”VKSZ” Zrt. városgazdálkodási igazgatója 

FNagyné dr. Kerekes Zsófia Nagyné dr. Kerekes Zsófia bizottsági referens 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Köszöntötte a Bizottság tagjait, a meghívott 
vendégeket és a Hivatal jelen lévő munkatársait. Megállapította, hogy a Bizottság 7 
tagjából 6 tag jelen van. Megállapította, hogy Hartmann Ferenc hiányzik, előzetesen 
nem jelezte távolmaradását, valamint azt, hogy a Bizottság határozatképes. 
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Elmondta, hogy a napirend előtt tárgyalja a Bizottság a lejárt határidejű 
határozatokról szóló jelentést. Mivel a jelentéshez hozzászólás, kérdés, illetve 
vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta a lejárt határidejű határozatokról 
szóló jelentést. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

17/2023. (II. 16.) határozata 

a lejárt határidejű határozatokról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Jelentés a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága az 5/2023. (I. 19.), valamint a 6/2023. (I. 19.) 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy a Bizottsághoz egy sürgősségi 
indítvány érkezett, amelynek a címe: 
 

A) Döntés magántulajdonú ingatlanokból kialakuló ingatlanrészek 
önkormányzati tulajdonjogának megszerzésről a Veszprém 4781/57 
hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant érintő 
közút kialakítása érdekében 

 
 B) Döntés az önkormányzati tulajdonban lévő Veszprém 4781/57 hrsz.-

ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant és 
magántulajdonban lévő ingatlanokat érintő közút kialakítását 
eredményező beruházásról szóló megállapodás megkötéséről 

 
Előterjesztő:     Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e a sürgősségi indítvány napirendre vételéhez. 
Mivel a sürgősségi indítvány napirendre vételéhez hozzászólás, kérdés, vélemény 
nem érkezett, szavazásra bocsátotta a sürgősségi indítvány napirendre vételét. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

18/2023. (II. 16.) határozata 



3 
 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága napirendre veszi az alábbi előterjesztést: 

A) Döntés magántulajdonú ingatlanokból kialakuló ingatlanrészek önkormányzati 
tulajdonjogának megszerzésről a Veszprém 4781/57 hrsz.-ú – természetben a 
Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant érintő közút kialakítása érdekében 

B) Döntés az önkormányzati tulajdonban lévő Veszprém 4781/57 hrsz.-ú – 
természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant és magántulajdonban lévő 
ingatlanokat érintő közút kialakítását eredményező beruházásról szóló megállapodás 
megkötéséről. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e a napirendhez. A Bizottság tagjai részéről 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem volt, így szavazásra bocsátotta a napirendet a 
sürgősségi indítvánnyal érintett napirenddel együtt. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

19/2023. (II. 16.) határozata 

a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság 

2023. február 16-i rendes ülésének napirendjéről 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága a 2023. február 16-i rendes ülésének napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el:  

 
Napirend: 

 

1. A)  Döntés magántulajdonú ingatlanokból kialakuló ingatlanrészek 
önkormányzati tulajdonjogának megszerzésről a Veszprém 4781/57 
hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant 
érintő közút kialakítása érdekében 
 
B) Döntés az önkormányzati tulajdonban lévő Veszprém 4781/57 hrsz.-
ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant és 
magántulajdonban lévő ingatlanokat érintő közút kialakítását 
eredményező beruházásról szóló megállapodás megkötéséről 

 

Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 
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2. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város kiemelt fesztiváljai 2022. évi 
szakmai tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 
 
Előterjesztő:    Takács Zoltán irodavezető 
 

3. Döntés a Veszprém 2460/1 hrsz.-ú – természetben a Fenyves utcában 
található – ingatlan értékesítési feltételeinek meghatározásához 
kapcsolódóan ajánlás megfogalmazásáról 

 
Előterjesztő:    Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 
4. Döntés közterület használatára benyújtott pályázatok Értékelő 

Bizottságába Városstratégiai és Városmarketing Bizottság által 
delegált 3 tag megválasztásáról 
 
Előterjesztő:    Kovács Zoltán irodavezető 
 

5. Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2023. 

évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

 
6. A) Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlésének az Önkormányzat tulajdonában lévő lakások, 

helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló 23/2010. (VI. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

B) Döntés a Csolnoky Ferenc Kórház javára bérlőkijelölési jogról 
rendelkező megállapodás jóváhagyásáról 
 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

 
7. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

Helyi Építési Szabályzatról szóló 24/2017. (IX. 28.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

Előterjesztő:   Sulyok Balázs Ede főépítész 

 
8. Előzetes döntések Veszprém településrendezési eszközeinek 

módosításáról  

 

Előterjesztő:   Sulyok Balázs Ede főépítész 
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9. Döntés a Veszprém 0441/1-4 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Déli 

Intézményközpont területén található – ingatlanok belterületbe 

vonásáról  

 
Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 
 

10. Döntés a MÁV Magyar Államvasutak Zrt.-vel kötendő, a veszprémi 

vasútállomás felújításával kapcsolatos, önkormányzati tulajdont 

érintő megállapodás jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

 
11. Döntés a Veszprém 01024/2 hrsz.-ú – természetben a Veszprém-

Gyulafirátót és Hajmáskér között elhelyezkedő – önkormányzati 

tulajdonba lévő ingatlan Magyar Állam részére történő térítésmentes 

tulajdonba adásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

 
12. Döntés a Veszprémi Szabadidő és Sport Egyesülettel megkötendő 

megállapodás jóváhagyásáról a Veszprém 2368/10 hrsz.-ú – 

természetben a Veszprém, Jutasi úti Sportközpont – ingatlan 

fejlesztésével kapcsolatban 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

 
13. Döntés a Veszprémi Programiroda Rendezvényszervező és Kulturális 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal a 2020-2024. évekre 

vonatkozóan a városi nagyrendezvények előkészítése és lebonyolítása 

tárgyában kötött szolgáltatásvásárlási szerződés módosításának 

jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

 
14. Döntés a V-Bike közbringa rendszer kialakítását követő üzemeltetése 

érdekében a V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft.-vel megkötött 

közszolgáltatási keretszerződés módosításának előkészítéséről 

 

Előterjesztő:   Brányi Mária alpolgármester 

 

15. Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. parkolási 

közszolgáltatás ellátásában való közreműködéséről szóló megbízási 

szerződés módosításáról 
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Előterjesztő:   Hegedűs Barbara alpolgármester 

 
16. Döntés a Veszprémi Dózsa György Német Nemzetiség Nyelvoktató 

Általános Iskola épületének homlokzatán emléktábla elhelyezéséről 

Kováts Sándor iskolaigazgató tiszteletére 

 

Előterjesztő:   Hegedűs Barbara alpolgármester 

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 

1. A) Döntés magántulajdonú ingatlanokból kialakuló ingatlanrészek 
önkormányzati tulajdonjogának megszerzésről a Veszprém 4781/57 
hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant 
érintő közút kialakítása érdekében 
 
B) Döntés az önkormányzati tulajdonban lévő Veszprém 4781/57 
hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant és 
magántulajdonban lévő ingatlanokat érintő közút kialakítását 
eredményező beruházásról szóló megállapodás megkötéséről 
 
Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 
Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. 
 
Dr. Józsa Tamás: Egy kiegészítésünk van. Az A) előterjesztés határozatában Jegyző 
Asszony egy javaslattal élt, ezt Polgármester Úr befogadta. Itt egy 12. pont kerülne 
beszúrásra. Tisztelettel kérjük a Bizottságot, hogy ezt tekintsék az előterjesztés 
részeként, és erről történjen szavazás. A 12. pont így hangzik: „Veszprém Megyei 
Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése rögzíti, hogy jelen határozat akkor lép 
hatályba, ha Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata és a PanEuropean 
Ingatlanhasznosító Korlátolt Felelősségű Társaság közötti, közút kialakítása tárgyú 
beruházás megvalósításáról szóló megállapodást a szerződő felek megkötik.” Arról 
szól, hogy ha a B) jelű résznek a megállapodása aláírásra kerül, akkor lép hatályba az 
Önkormányzatnak az a feladata, hogy a kisajátítást elindítsa. Ez nyilvánvalóan 
logikailag is így következik egymás után, de akkor most ezt így egy új pontban is 
tudjuk rögzíteni. Ez érinti akkor természetesen a B) határozatot is, a megállapodás 
aláírására vonatkozó határidő előrébb kerül, ez március 6. lenne. Kérem, hogy a két 
határozatot ezekkel a kiegészítésekkel szíveskedjenek elfogadni. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az A) 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását a fenti kiegészítésekkel. 
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Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

20/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés magántulajdonú ingatlanokból kialakuló ingatlanrészek 

önkormányzati tulajdonjogának megszerzésről a Veszprém 4781/57 hrsz.-

ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant érintő közút 

kialakítása érdekében” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés magántulajdonú ingatlanokból 
kialakuló ingatlanrészek önkormányzati tulajdonjogának megszerzésről a Veszprém 
4781/57 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant érintő 
közút kialakítása érdekében” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta a B) előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
5 igen szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

21/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés az önkormányzati tulajdonban lévő Veszprém 4781/57 hrsz.-ú – 

természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – ingatlant és 

magántulajdonban lévő ingatlanokat érintő közút kialakítását 

eredményező beruházásról szóló megállapodás megkötéséről” című 

előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az önkormányzati tulajdonban 
lévő Veszprém 4781/57 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Tirat-Carmel utca – 
ingatlant és magántulajdonban lévő ingatlanokat érintő közút kialakítását 
eredményező beruházásról szóló megállapodás megkötéséről” tárgyú előterjesztést. 
A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi 
elfogadását. 
 
2. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város kiemelt fesztiváljai 2022. évi 

szakmai tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 
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Előterjesztő:    Takács Zoltán irodavezető 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Mindenkinek nagyon szépen köszönöm a 
munkáját, a legtöbb az színes beszámoló volt, és nagyon látványos, a Kabóciádé 
beszámolóját szeretném kiemelni, az nekem különösen nagyon tetszett, nem 
mondom, hogy feltétlen ennyi kép kell, de nagyon jó volt, hogy ennyi képet raktak 
bele és nem csak száraz anyag volt, úgyhogy én köszönöm szépen. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 1. határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

22/2023. (II. 16.) határozata 
a Pannon Várszínház Színművészetfejlesztési Nonprofit Kft. mint „A Tánc 

Fesztiválja” kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott beszámoló 
elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 

 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Pannon 
Várszínház Színművészetfejlesztési Nonprofit Kft. mint „A Tánc Fesztiválja” 
kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a 
határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó 2. 
határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

23/2023. (II. 16.) határozata 
a Veszprémi Programiroda Kft. mint a „Gizella Napok” kiemelt fesztivál 

szervezője által benyújtott beszámoló elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Veszprémi 
Programiroda Kft. mint a „Gizella Napok” kiemelt fesztivál szervezője által 
benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a határozat melléklete szerinti 
tartalommal. 

 
2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 

Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 
Szőke Kavinszki András: Köszönöm az észrevételt, úgy gondolom, hogy nagyon 
sok a program, és nem tudtunk válogatni a jobbnál jobb fotók közül. Az észrevételem 
ahhoz kapcsolódik, hogy idén lesz a 30. Kabóciádé fesztivál, a beszámoló 29. évről 
szól. 4 évvel ezelőtt azzal szembesültünk, hogy ez egy 4 millió forintos költségvetésű 
kiemelt fesztivál, bár a bábszínház költségvetésében szerepel az az összeg, amiből 
gazdálkodunk, de ez határvonal, 2023-ra fejleszteni kell, meg kell kezdenünk a 
fejlesztést, pályáznunk kell, hogy méltó legyen 2023-hoz. Egy 7 millió forintos 
küszöböt át kell lépnünk, hogy pályázhassunk, a kiírt pályázathoz a minimális 
költségvetés 7 millió forint. Ehhez még be kell vonnunk 3-4 millió forintot évenként. 
Korábban viszonylag szerényebb körülmények között megrendezett fesztivál volt, két 
napos, nem volt sátor, nem volt egészségügyi biztosítás, mentőszolgálat, toi-toi wc, 
őrző-védő szolgálat stb., ezeket a fejlesztéseket megtettük. Illetve ebből az EKF 
támogatásból sikerült olyan módon gazdálkodni, hogy saját magunk megvettünk egy 
olyan sátrat, amely évekig szolgálni fogja a rendezvényt, ez egy rendezvény sátor, 
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amelyet a város más intézményei számára is elérhetővé tesszük. A kérdésem az, 
hogy mi lesz 2023 után, hiszen akkor az EKF-ből 3 évig biztosított, azt hiszem, hogy 
átlagban évente 10 millió forintot kivonjuk a fesztiválból. És ha nem érjük el szintén a 
7 milliót, akkor még azt a pluszt sem fogjuk elérni, ami pályázat során elérhető. 
Tehát megint visszazuhanunk egy korábbi állapotra, ami szerintem nem jó, mert úgy 
látom, hogy ez a program a régióban egy nagyon jó dolog. Ezt csak azért 
mondanám, mert pl. ott van a Győrkőc Fesztivál, akik onnan átjöttek hozzánk, azt 
mondták, hogy ez nívósabb, bár az gazdagabb, mert több pénzből gazdálkodik. De 
ez koncentráltabb, szebb körülmények között, egy magasabb nívót képvisel. Ezek 
után nagyon fájna visszakozni, köszönjük a támogatást, az lenne a kérdésem, hogy 
ezt hogyan tudjuk továbbvinni, lassan 30 éves lesz. Mert ez a zuhanás nagyon 
látványos lesz sajnos. Annyi, hogy lesz egy sátor, de ha innen ki kell mennünk, akkor 
megint visszazuhanunk a 2 programhoz, szegényebb lesz. Nekem itt van egy kis 
szívfájdalmam és egy kérdőjel, hogy mi lesz 2024-től. Van egy kiemelt fesztivál 
program, lehet, hogy érdemes lenne a Kabócát bevenni abba és onnan megadni azt 
a plusz forrást, hogy ismét pályázható lenne a fesztivál országos szinten. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Itt mindenki tudja, hogy ez egy kiemelt év, 
mindenki többet kapott, a kultúra is, mint általában. Azt gondolom, hogy utána beáll 
egy normál rend, minden évben nem fenntartható ez az extra támogatottság, mint 
ebben az évben. 
 
Szőke Kavinszki András: Nem is ezt a szintet kellene, csak azt a szintet, hogy mi 
tovább tudjunk pályázni, ha 7 millió alá esünk, akkor elesünk tulajdonképpen további 
3 millió forrástól. Nem az a probléma, hogy az EKF kivonul belőle, mert az számomra 
is érthető. 
 
Brányi Mária: Amit Igazgató Úr feszeget, ez költségvetési kérdés, semmiképpen 
nem bizottsági kompetencia, minden évben a februári költségvetés elfogadásánál 
szoktunk erről dönteni. Az idei év az egy kivételes, mert ennek az évnek a kulturális 
finanszírozása más struktúrában valósul meg, mint az elmúlt évek, illetve ilyen 
módon a tavalyi év is egy kivétel volt az EKF-re való ráhangolódás jegyében. 
Köszönjük ezt a jelzést, de ez most nem bizottsági kompetencia kérdésköre. Én azért 
azt gondolom, hogy alapvető feladata ennek a fesztiválnak a város és várostérség 
szolgálata. Én azt gondolom, hogy hosszú távon nem biztos, hogy be tudunk arra 
rendezkedni, hogy a kiemelt fesztiválok sorát fokozzuk, én azt hiszem, hogy én nem 
érezném azt a színvonalat gyengének vagy kevésnek, amelyhez hozzá vagyunk 
szokva. Én kifejezetten színvonalasnak tartom azon a szinten is a mi fesztiválunkat, 
ahogyan megrendeztük, és sokan vannak jelen, a több ezres jelenlét nekem soknak 
tűnik, ahogy én visszaemlékszem, pedig az elmúlt években én többször elő szoktam 
ott fordulni. Én azt gondolom, hogy ennek a fesztiválnak a minősége a benne folyó 
szakmai munkától fontos, mi ezt szeretjük benne, hogy a külső feltételrendszerek, az 
elmúlt időszak által történt beruházások miatt tud kicsit magasabb lenni, ez 2024-ben 
és 2025-ben is jelen van, és az a szakmai munka, amiért ezt a fesztivált szeretjük, ez 
meg önmagáért beszél. Nem biztos, hogy ha ez kiemelt fesztivál lenne, akkor sem 
tudnánk hozzá kötni egy nagyobb összeget a finanszírozásban, hogy azzal előrébb 
lennénk. Ezt én jó ötletnek tartom, annak örülök, hogy a Bakony Expo kiemelt 
fesztivál lett, nem is a finanszírozása a legfontosabb üzenete, hanem, hogy a mi 
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fejünkben egy más értékrendre lép. Ezt egy nagyon jó gondolatnak tartom, én ezt 
fogom is továbbvinni, fontos lenne, hogy kiemelt fesztivál legyen, ennek az üzenete a 
fontosabb, nem is annyira a finanszírozása, de ha ez szerényebb anyagi ráfordítással 
működne is, ez szerintem nem vonna le a fesztivál értékéből. Ezt a kiemeltséget 
javasolnám, hogy mindenképpen vigyük végig. 
 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 3. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

24/2023. (II. 16.) határozata 
a Kabóca Bábszínház mint a Kabóciádé Családi Fesztivál szervezője által 

benyújtott beszámoló elfogadásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Kabóca 
Bábszínház mint a Kabóciádé Családi Fesztivál szervezője által benyújtott 
2022. évi szakmai beszámolót a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

 Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 4. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
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Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
25/2023. (II. 16.) határozata 

a Veszprémi Fesztiváliroda Kft. mint a „Veszprémi Utcazene” kiemelt 
fesztivál szervezője által benyújtott beszámoló elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Veszprémi 
Fesztiváliroda Kft. mint a „Veszprémi Utcazene” kiemelt fesztivál szervezője 
által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a határozat melléklete 
szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 

Brányi Mária: Szeretném kérni, hogy ezt mindenképpen rögzítsük, hogy nem vettek 

részt a bizottsági ülésen a fesztiválok képviselői a beszámolónál, mert én arra 

emlékszem, hogy a Bizottság hozott ezzel kapcsolatban döntés. 

 

Nagyné dr. Kerekes Zsófia: A Mendelssohn Kamarazenekar elnöke, Kováts Péter 

jelezte, hogy nem tud részt venni a bizottsági ülésen, akit delegált volna, ő pedig 

betegség miatt nem tud részt venni. 

 

Brányi Mária: Én nem tudom, hány fős a kamarazenekar, én azt gondolom, hogy 

biztosan megoldható egyébként a jelenlét biztosítása, ha nem, akkor lehet egy másik 

bizottsági ülésen való tárgyalást kezdeményezni. Ha ennek van relevanciája és ez 

egy kötelező feladat, ezt meg kell tudni oldani szerintem. Azt szeretném kérni, hogy 

ez legyen rögzítve a jegyzőkönyvben és legyen jelezve a jegyzői iroda felé. 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Én ezt mindenképp a végén szerettem volna 

elmondani, eddig nem láttam, hogy kik vannak itt, mert az utolsó pillanatban 

érkeztem meg. Én is emlékszem, hogy a tavalyi ülésen ez elhangzott. Ugyanakkor 

értem én azt is a kiemelt fesztiválok részéről, hogy sok bizottsági ülés van, ami 
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tárgyalja, de azért azon a bizottsági ülésen, ami kiemelten tárgyalja, azon szerintem 

is, ahogy elhangzott már korábban, illik részt venni. 

 

Brányi Mária: Nem hiszem, hogy Sövényházi Balázs polgármester úrnak például 

üres lenne egész évben a naptárja, és ezt várná, hogy bizottsági ülést tartsunk, 

mégis itt ül. És még itt hadd soroljam a többi résztvevőt. Senki ne mondja nekem, 

hogy ez egy megoldhatatlan dolog, mert itt ülnek sokan, akiknek ez fontos, akik 

megtisztelik a Bizottságot, aki nem tudja ezt megoldani, az egy másik kérdéskör, ezt 

csak rögzítsük, azzal majd másképp foglalkozunk. 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 5. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

26/2023. (II. 16.) határozata 
a Veszprémi Ünnepi Játékok Közhasznú Nonprofit Kft. mint a „Veszprém 

Fest” kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott beszámoló elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Veszprémi Ünnepi 
Játékok Közhasznú Nonprofit Kft. mint a „Veszprém Fest” kiemelt fesztivál 
szervezője által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a határozat 
melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 6. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

27/2023. (II. 16.) határozata 
a Mendelssohn Kamarazenekar Közhasznú Egyesület mint az „Auer Lipót 
Nemzetközi Hegedűfesztivál” kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott 

beszámoló elfogadásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Mendelssohn 
Kamarazenekar Közhasznú Egyesület mint az „Auer Lipót Nemzetközi 
Hegedűfesztivál” kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott 2022. évi 
szakmai beszámolót a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 
Sövényházi Balázs: Első szó a köszöneté, köszönöm a városnak az 
együttműködést és a támogatást, hogy 9 alkalommal színvonalasan sikerült 
megrendezni, a 10. jubileumi év lesz az idei, az EKF évében. Aki ismeri az expot, 
tudja, hogy mindig van egy tematika, tavaly a méz volt, az idén kettőt szeretnénk. Az 
egyik az erdő. A tavalyi évben egy törvény-módosítás eléggé lehúzta az erdőt és az 
erdészeti szakmát, ezt szeretnénk visszaállítani, és az állami erdészetek és a 
magánerdők országos szövetsége is szeretné kivenni a részét. Itt fogja megtartani a 
MEGOSZ az országos küldöttgyűlésüket a Bakony Expo alkalmával, és szeretnének 
fát ültetni Veszprémben, természetesen együtt. Szeretnénk, ha egy faültetési 
programot is el tudnánk indítani. Meg fognak jelenni a 10 év eredményei is. Az EKF 
évében vagyunk, az újrahasznosítás és a hulladékgazdálkodás is fontos, ahol be 
fogjuk mutatni, hogy a mezőgazdasági hulladékokból és annak feldolgozásából kézzel 
fogható termékeket tudnak megnézni a Bakony Expon. Emellé még vannak ötleteim. 
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Alpolgármester Asszonnyal is majd le fogunk ülni tárgyalni, hogy hogyan lehet ezt 
színesíteni. Az egyik az egészséges étel és a kistermelőktől való beszerzés mellett az 
egészség megőrzése, legalább annyira fontos, illetve a véradás. Szeretnénk egy 
véradást, a nagy látogatószám mellett azt gondoljuk, hogy sokan adnának vért, ezért 
belépőjegyet adnánk. Illetve lenne egy szűrőbusz, ahol szűrővizsgálatok lennének. 
Ebben a 10. évben szeretnénk plusz programokat, illetve a prevenció és 
egészségmegőrzés fontos. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Nagy örömmel konstatáltam az idei év program 
beharangozóját, hogy mit fogunk látni, az elmúlt év Bakony Expo-ját is nagy 
örömmel fogadtam. A mézhez személyes kötődésem is van, szüleim, nagyszüleim is 
méhészkednek, és néha én is besegítek, remek volt az idei esztendő is, sok sikert 
kívánunk. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 7. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

28/2023. (II. 16.) határozata 
a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara mint a „Bakony Expo” kiemelt fesztivál 

szervezője által benyújtott beszámoló elfogadásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Nemzeti 
Agrárgazdasági Kamara, mint a „Bakony Expo” kiemelt fesztivál szervezője 
által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a határozat melléklete 
szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 



16 
 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 8. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

29/2023. (II. 16.) határozata 
a Veszprém-Balaton 2023 Zrt. mint az „Magyar Mozgókép Fesztivál” 

kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott beszámoló elfogadásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Veszprém-
Balaton 2023 Zrt. mint az „Magyar Mozgókép Fesztivál” kiemelt fesztivál 
szervezője által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a határozat 
melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 

hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 

tájékoztassa. 

 

Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 9. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

30/2023. (II. 16.) határozata 
a Veszprémi Petőfi Színház mint a „Rátonyi Róbert Operett Fesztivál” 
kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott beszámoló elfogadásáról 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Veszprémi Petőfi 
Színház mint a „Rátonyi Róbert Operett Fesztivál” kiemelt fesztivál 
szervezője által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a határozat 
melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 10. határozati javaslat elfogadását. 
 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

31/2023. (II. 16.) határozata 
a Veszprémi Petőfi Színház mint a „Lélektől Lélekig Színház Gyógyító 

Erejének Fesztiválja” kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott 
beszámoló elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
kiemelt fesztiváljai 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága elfogadja a Veszprémi Petőfi 
Színház mint a „Lélektől Lélekig Színház Gyógyító Erejének Fesztiválja” 
kiemelt fesztivál szervezője által benyújtott 2022. évi szakmai beszámolót a 
határozat melléklete szerinti tartalommal. 
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2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, 
hogy a szakmai beszámoló elfogadásáról a kiemelt fesztivál szervezőjét 
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. március 3. 

Felelős: Csik Richárd elnök 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia kulturális csoportvezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Köszönöm mindenkinek, aki eljött. 
 
3. Döntés a Veszprémi Programiroda Rendezvényszervező és Kulturális 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal a 2020-2024. évekre 

vonatkozóan a városi nagyrendezvények előkészítése és lebonyolítása 

tárgyában kötött szolgáltatásvásárlási szerződés módosításának 

jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:    Takács Zoltán irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

32/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a Veszprémi Programiroda Rendezvényszervező és Kulturális 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal a 2020-2024. évekre 

vonatkozóan a városi nagyrendezvények előkészítése és lebonyolítása 

tárgyában kötött szolgáltatásvásárlási szerződés módosításának 

jóváhagyásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprémi Programiroda 
Rendezvényszervező és Kulturális Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal a 
2020-2024. évekre vonatkozóan a városi nagyrendezvények előkészítése és 
lebonyolítása tárgyában kötött szolgáltatásvásárlási szerződés módosításának 
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jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez 
tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 

4. Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. parkolási 

közszolgáltatás ellátásában való közreműködéséről szóló megbízási 

szerződés módosításáról 

 

Előterjesztő:   Hegedűs Barbara alpolgármester 

Képviseli:   Kovács Zoltán irodavezető 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Nekem csak egy kérdésem lenne, az 
előterjesztésben szereplő parkoló szám növekedés csak annyi, hogy új utcákat 
vontunk-e be, tehát nem parkolót épített a város, hanem új utcák kerültek be. 
 
Salga Balázs: A Kádár utcában épült parkoló, egyébként többségben új 
utcabevonások történtek. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
4 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

33/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. parkolási 

közszolgáltatás ellátásában való közreműködéséről szóló megbízási 

szerződés módosításáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi 
Szolgáltató Zrt. parkolási közszolgáltatás ellátásában való közreműködéséről szóló 
megbízási szerződés módosításáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
5. Döntés a Veszprém 2460/1 hrsz.-ú – természetben a Fenyves utcában 

található – ingatlan értékesítési feltételeinek meghatározásához 
kapcsolódóan ajánlás megfogalmazásáról 

 

Előterjesztő:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Az előterjesztést olvasva merült bennem fel egy 
kérdés, ha jól értelmeztem, akkor a 2460/1 és 2460/2 telekterület egybe van kerítve, 
és az egyiken álló garázs a másik telekre nyílik. A családi házban lakó kérelmezte-e a 
terület értékesítését, illetve ha nem ő, akkor neki mi a véleménye arról, hogy ez 
okozhat-e a későbbiekben problémát, hogy valaki más megveszi, és autóval nem 
tudom, hogy tud kiállni és a gazdasági épületet használni. 
 
Dr. Józsa Tamás: Ez egy régi ügy, régóta tartjuk a kapcsolatot az illetővel, a 
korábbi években volt olyan szándék, hogy ezt megvásárolná, de akkor a helyzet 
rendezetlensége nem oldódott meg. Most az Önkormányzatnak költségvetési 
vonzatból van erre szüksége, jeleztük feléjük, hogy a pályáztatás elindul, 
tájékoztatjuk részletesen, nyilván várjuk az ő pályázatát is ebben az adásvételben. 
Akkor tud létrejönni az adásvétel maga, de az Önkormányzatnak birtokba kell vennie 
a helyszínt, mielőtt eladja, illetve az adásvételt követően birtokba kell adnia. A 
szándékunk az ő közreműködése, ha nem így alakul, az Önkormányzatnak erre 
nyilván megvannak az eszközei, hogy ezt az ő közreműködésével megvalósítsa. Ez 
akkor lenne a legjobb, ha tőle is kapnánk egy vételi ajánlatot. Korábban erre volt 
szándék a részéről. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

34/2023. (II. 16.) határozata 
a Veszprém 2460/1 hrsz.-ú – természetben a Fenyves utcában található – 

ingatlan értékesítési feltételeinek meghatározásához kapcsolódóan 
ajánlás megfogalmazásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésnek Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 2460/1 hrsz.-ú – 
természetben a Fenyves utcában található – ingatlan értékesítési feltételeinek 
meghatározásához kapcsolódóan ajánlás megfogalmazásáról” című előterjesztést, és 
az alábbi döntést hozza: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága a településrendezési eszközök előírásaira 
tekintettel a Veszprém 2460/1 helyrajzi számú ingatlan értékesítésre történő 
kijelölését megelőzően Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 
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Közgyűlésének az önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és 
vagyonhasznosítás szabályairól szóló 36/2021. (XI. 25.) önkormányzati 
rendelete 39. § (1) bekezdésében foglaltak szerint lefolytatandó célszerűségi, 
pénzügyi-gazdaságossági vizsgálathoz ajánlást nem fogalmaz meg. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 
értesítse Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Tulajdonosi Bizottságát. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. február 16. 

Felelős: Csik Richárd, a Bizottság elnöke 

A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

 dr. Kónya Norbert csoportvezető 

 

6. Döntés közterület használatára benyújtott pályázatok Értékelő 

Bizottságába Városstratégiai és Városmarketing Bizottság által 

delegált 3 tag megválasztásáról 

 

Előterjesztő:    Kovács Zoltán irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése.  
 
Kovács Zoltán: Egy javaslatot szeretnék tenni az Értékelő Bizottság ülésének 
napjára, a soron következő Városstratégiai és Városmarketing Bizottsági ülést követő 
órákban javaslom megtenni, ami március 23-án lesz várhatóan. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Az én részemről rendben van. Mindjárt 
megválasztjuk a tagokat, és megnézzük, hogy az ő részükről is rendben van-e. 
Bizottsági elnökként, ha egyetértetek, Halmay Gábort javaslom, Guzslován Gábort és 
jómagamat delegálnánk még a bizottságba. A most elhangzottak alapján a bizottsági 
ülés után történne meg az ülés. Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

35/2023. (II. 16.) határozata 
közterület használatára benyújtott pályázatok Értékelő Bizottságába 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottság által delegált 3 tag 
megválasztásáról 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés közterület használatára 
benyújtott pályázatok Értékelő Bizottságába Városstratégiai és Városmarketing 
Bizottság által delegált 3 tag megválasztásáról” című előterjesztést, és az alábbi 
döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének a közterületek használatáról szóló 8/2022. (III. 24.) 
önkormányzati rendelet 13. § (2) bekezdése alapján felállításra kerülő, a 
közterület használatára benyújtott pályázatokat Értékelő Bizottságába a 
Városstratégiai és Városmarketing bizottság részéről: 
 
1.1. Halmay Gábor 
1.2. Csik Richárd 
1.3. Guzslován Gábor 
 
bizottsági tagot delegálja. 

 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről a 
határozat megküldésével tájékoztassa Veszprém Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala Városüzemeltetési Irodáját. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. február 17. 
Felelős: Csik Richárd, a Bizottság elnöke 
A határozatban foglaltak végrehajtásáért felelős köztisztviselő: 

Nagyné dr. Kerekes Zsófia bizottsági referens 
 

7. Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2023. 

évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:    Fazekas Ildikó irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése.  
 
Fazekas Ildikó: Egy rövid összefoglalót mondanék a 2023-as költségvetési évről. A 
tegnapi nap folyamán megérkezett a könyvvizsgálói jelentés, amely szerint a 
rendelet-tervezet rendeletalkotásra alkalmas, a vonatkozó jogszabályokkal 
összhangban került elkészítésre. A költségvetés összeállításánál alapvetően a 
kötelező feladatellátás forrásainak a biztosítására törekedtünk mind az 
intézményeinknél, mind az ezen feladatot ellátó gazdasági társaságaink esetében. Az 
energiaköltségek jelentősen megemelkedtek, és ez nagy terhet ró az idei évben a 
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költségvetésre. Összességében 2,1 milliárd forintban szerepel a működési kiadásaink 
között. Az energia áremelkedés kompenzációjára az Önkormányzat 569 millió forint 
támogatásban részesül, így a működési célú támogatásaink közel 4%-kal 
magasabbak az előző évinél, azonban egyes általános és ágazati feladatok 
támogatása, a lakosságszám, a gyermeklétszám, illetve az ellátotti létszám 
csökkenése okán csökken. A közhatalmi bevételek 2,4 milliárd forinttal kerültek 
magasabb összegben megtervezésre, ez köszönhető az adóbevételeinknek, itt a 
tervezés az előző évi teljesítési adatok alapján, illetve a márciusi adókivetés 
figyelembe vételével került megállapításra. Az iparűzési adó növekedés és a lakosság 
létszámának csökkenése növeli az adóerő-képességet, ez viszont kiadási oldalon a 
szolidaritási hozzájárulási kötelezettséget is növeli, amely több, mint 1 milliárd 
forinttal magasabb, mint 2022-ben. Ingatlan értékesítésre 750 millió forintot 
tervezett az Önkormányzat. Kiadási oldalon céltartalékot képeztünk a választókerületi 
keretre 24 millió forint értékben, általános tartalék 150 millió forinttal, illetve 
adóbevételekkel szembeni kötelezettségre is 150 millió forint céltartalék szerepel, 
valamint az energia költségekre egy biztonsági tartalék is szerepel mint céltartalék, 
ez 101 millió forint. Összességében a működési kiadások 24,3 %-kal haladják meg a 
2022-es évet. Működési kiadásokon belül forrást biztosítunk egyrészt a jogszabály-
változásból eredő személyi juttatások növekményére mint a minimálbér garantált 
bérminimuma, a pedagógus bérpótléka, ez 412 millió forintot jelent, ez jelen 
pillanatban a saját bevétel terhére lett beállítva a költségvetésben, miután az ehhez 
kapcsolódó állami támogatásról a jogszabály még nem jelent meg. Mint minden 
évben, az idei évben is fedezetet biztosítottunk a települési támogatásokra, a 
szociális, egészségügyi, köznevelési feladatok ellátására, nyugdíjas szervezetek 
támogatására, sportegyesületeket, sportszervezeteket az előző évivel azonos 
összegben támogatja az Önkormányzat. A veszprémi úszásoktatás támogatása 25 
millió forinttal szerepel a költségvetésben, illetve egyéb egyesületek, alapítványok 
támogatása is megtalálható. A városi rendezvények az idei évben EKF-es forrásból 
kerülnek megrendezésre. A kiemelt fesztiválok, mint pl. a Gizella Napok vagy a 
Magyar Mozgókép Fesztiválra 20-20 millió forint került elkülönítésre. A művészeti 
egyesületek közül a Mendelssohn Kamarazenekar 80 millió forintos összeggel 
szerepel a költségvetésben, ebből 30 millió forint az állami támogatás, és 50 millió 
forint az önkormányzat hozzájárulása. Ezeken felül sok egyéb tétel is szerepel 
természetesen a működési oldalon, amelyet a rendelet-tervezet 6. számú melléklete 
részletesen tartalmaz. A felhalmozási kiadások 50,3 %-a az összkiadásnak. Bár az 
Önkormányzat saját erős beruházása ebben az évben csekély mértékben tervezett, 
de azért ez így is egy elég jelentős összeg, 24,7 milliárd forint, ennek a forrás oldala 
támogatás, elsősorban az EKF program keretében 13,6 milliárd forint, az MVP és más 
hazai forrás 4,6 milliárd és uniós forrás szintén 4,6 milliárd forinttal szerepel a 
költségvetésben. A 2023-as évben működési hitel igénybe vételét nem tervezzük, ez 
nem szükséges, beruházási hitel igénybe vétele sem szerepel tervben. A 2021-ben 
megkötött hitelszerződésből adódóan van még egy 525 millió forintos hitelkeret, 
aminek a lehívása az idei évben fog megtörténni. Összességében elmondható, hogy 
a biztonságos működés feltételei adottak a 2023-as költségvetési rendelet-
tervezetben. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Nem is ehhez szeretnék kicsit hozzászólni, és 
tudom, hogy Alpolgármester Asszony elmondta, hogy nem itt van a helye a 
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költségvetés tárgyalásának, csak 2019-ben, amikor ez a Bizottság összeült, volt egy 
összeállítás arról, hogy milyen feladatok, milyen tervek vannak a város előtt és 
milyen megoldandó problémák. Ezek között szerepelt, hogy az idősotthonok 
kapacitása szűkös, többszörös túljelentkezés van. Az elmúlt években és a mostani 
költségvetésben sem láttam, hogy erre lenne tervezés. Viszont az elmúlt években is 
több olyan anyagot láttunk, amikor az volt, hogy a veszprémi lakosság kezd 
elöregedni, mint ahogy Európában több országban, ezért azt gondolom, hogy ezzel a 
problémával kell foglalkozni, és szeretném a képviselőknek, illetve Alpolgármester 
Asszonynak is figyelmébe ajánlani, hogy ezzel a problémával kell foglalkozni, hogy ne 
ránk szakadjon majd egyszer csak. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
4 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

36/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2023. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról” című 

előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az önkormányzat saját 
bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek 
megállapításáról és Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 
2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról” tárgyú 
előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó, az Önkormányzat 
saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 
kötelezettségeinek megállapításáról szóló határozati javaslat Közgyűlés általi 
elfogadását. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
4 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

37/2023. (II. 16.) határozata 



25 
 

a „Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2023. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról” című 

előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az önkormányzat saját 
bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek 
megállapításáról és Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 
2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról” tárgyú 
előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó, Veszprém Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2023. évi költségvetésről szóló 
rendelet-tervezet Közgyűlés általi elfogadását. 
 

8. A) Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlésének az Önkormányzat tulajdonában lévő lakások, 

helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló 23/2010. (VI. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

B) Döntés a Csolnoky Ferenc Kórház javára bérlőkijelölési jogról 

rendelkező megállapodás jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
további kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra 
bocsátotta az A) előterjesztéshez tartozó rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

38/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

Önkormányzat tulajdonában lévő lakások, helyiségek bérletéről és 

elidegenítéséről szóló 23/2010. (VI. 28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének az Önkormányzat tulajdonában lévő lakások, 
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helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló 23/2010. (VI. 28.) önkormányzati 
rendelet módosításáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó rendelet-tervezet Közgyűlés általi elfogadását. 
 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta a B) 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

39/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a Csolnoky Ferenc Kórház javára bérlőkijelölési jogról 

rendelkező megállapodás jóváhagyásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Csolnoky Ferenc Kórház javára 
bérlőkijelölési jogról rendelkező megállapodás jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. 
A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi 
elfogadását. 
 

9. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

Helyi Építési Szabályzatról szóló 24/2017. (IX. 28.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

Előterjesztő:   Sulyok Balázs Ede főépítész 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

40/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

Helyi Építési Szabályzatról szóló 24/2017. (IX. 28.) önkormányzati 

rendelet módosításáról” című előterjesztésről 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a Helyi Építési Szabályzatról szóló 24/2017. (IX. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja 
az előterjesztéshez tartozó rendelet-tervezet Közgyűlés általi elfogadását. 
 

10. Előzetes döntések Veszprém településrendezési eszközeinek 

módosításáról 

 

Előterjesztő:   Sulyok Balázs Ede főépítész 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó első határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

41/2023. (II. 16.) határozata 

a „Előzetes döntések Veszprém településrendezési eszközeinek 

módosításáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Előzetes döntések Veszprém 
településrendezési eszközeinek módosításáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság 
javasolja az előterjesztéshez tartozó, a Veszprém, Pápai út 6603/2, 6606/13, 
6607/1, 6608/3, 6608/7, 6608/8, 6608/9, 6608/10 és 6608/11 hrsz.-ú ingatlanokat 
érintő tömbhöz kapcsolódó településrendezési terv módosításáról szóló határozati 
javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó 
második határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
5 igen szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

42/2023. (II. 16.) határozata 

a „Előzetes döntések Veszprém településrendezési eszközeinek 

módosításáról” című előterjesztésről 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Előzetes döntések Veszprém 
településrendezési eszközeinek módosításáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság 
javasolja az előterjesztéshez tartozó, a VERGA Veszprémi Erdőgazdaság Zrt. 
Veszprém 1951/3 hrsz.-ú, valamint a Veszprém 2357/2, 2357/3 hrsz.-ú ingatlanait 
érintő településrendezési terv módosításáról szóló határozati javaslat Közgyűlés általi 
elfogadását. 
 

11. Döntés a Veszprém 0441/1-4 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Déli 

Intézményközpont területén található – ingatlanok belterületbe 

vonásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:   Kovács Zoltán irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
5 igen szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

43/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a Veszprém 0441/1-4 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Déli 

Intézményközpont területén található – ingatlanok belterületbe 

vonásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 0441/1-4 hrsz.-ú – 
természetben a Veszprém, Déli Intézményközpont területén található – ingatlanok 
belterületbe vonásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 

12. Döntés a MÁV Magyar Államvasutak Zrt.-vel kötendő, a veszprémi 

vasútállomás felújításával kapcsolatos, önkormányzati tulajdont 

érintő megállapodás jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Egy megjegyzésem lenne, nagyon örömteli, hogy 
ez megtörténik, lehetett volna egy kicsit előbb is, hogy ne az EKF évben legyen a 
felújítás, lehetett volna egy kicsit előre is gondolkodni, most ezen már túl vagyunk, 
de köszönöm szépen. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Az előre gondolkodás több éves, erről lehet, hogy 
külső szakértő úrnak nincs tudomása, de itt már az intermodális csomóponttal 
kapcsolatban is felmerültek egyeztetések. Ez már régóta szükséges, erre a 
beruházásra számítottunk, ami szükséges is volt, és lesz, én ennek nagyon örülök. A 
területi lefedettségek sajnos komplikálták a lehetőségeket, ember legyen a talpán, 
aki ebben a gordiuszi csomóban gyorsabban tudott volna reagálni a történetre. De 
örülünk annak, hogy elkezdődött a felújítás. 
 
Dr. Józsa Tamás: Elhangzott minden, amit akartam mondani, talán csak annyit a 
pontosság kedvéért, hogy a MÁV Zrt. komplett felújítási tervvel rendelkezik, az 
infrastruktúra felújítására a közbeszerzést tavaly szerették volna kiírni, de a 
nemzetközi események miatt végül leállították, ezért most ennek a nagy projektnek 
egy kisebb változatát szeretné megvalósítani a társaság, EKF-es forrásból tudja majd 
végrehajtani. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

44/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a MÁV Magyar Államvasutak Zrt.-vel kötendő, a veszprémi 

vasútállomás felújításával kapcsolatos, önkormányzati tulajdont érintő 

megállapodás jóváhagyásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a MÁV Magyar Államvasutak Zrt.-
vel kötendő, a veszprémi vasútállomás felújításával kapcsolatos, önkormányzati 
tulajdont érintő megállapodás jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság 
javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 

13. Döntés a Veszprém 01024/2 hrsz.-ú – természetben a Veszprém-

Gyulafirátót és Hajmáskér között elhelyezkedő – önkormányzati 
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tulajdonba lévő ingatlan Magyar Állam részére történő térítésmentes 

tulajdonba adásáról 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
4 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő 
határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

45/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a Veszprém 01024/2 hrsz.-ú – természetben a Veszprém-

Gyulafirátót és Hajmáskér között elhelyezkedő – önkormányzati 

tulajdonba lévő ingatlan Magyar Állam részére történő térítésmentes 

tulajdonba adásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 01024/2 hrsz.-ú – 
természetben a Veszprém-Gyulafirátót és Hajmáskér között elhelyezkedő – 
önkormányzati tulajdonba lévő ingatlan Magyar Állam részére történő térítésmentes 
tulajdonba adásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez 
tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 

14. Döntés a Veszprémi Szabadidő és Sport Egyesülettel megkötendő 

megállapodás jóváhagyásáról a Veszprém 2368/10 hrsz.-ú – 

természetben a Veszprém, Jutasi úti Sportközpont – ingatlan 

fejlesztésével kapcsolatban 

 

Előterjesztő:   Porga Gyula polgármester 

Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
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Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

46/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a Veszprémi Szabadidő és Sport Egyesülettel megkötendő 

megállapodás jóváhagyásáról a Veszprém 2368/10 hrsz.-ú – természetben 

a Veszprém, Jutasi úti Sportközpont – ingatlan fejlesztésével 

kapcsolatban” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprémi Szabadidő és Sport 
Egyesülettel megkötendő megállapodás jóváhagyásáról a Veszprém 2368/10 hrsz.-ú 
– természetben a Veszprém, Jutasi úti Sportközpont – ingatlan fejlesztésével 
kapcsolatban” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez 
tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 

15. Döntés a V-Bike közbringa rendszer kialakítását követő üzemeltetése 

érdekében a V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft.-vel megkötött 

közszolgáltatási keretszerződés módosításának előkészítéséről 

 

Előterjesztő:   Brányi Mária alpolgármester 

Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Egy megjegyzés lenne, remélem ez jobban fog 
működni, mint a V-Busz-nak az eleje, egyébként egy nagyon jó program, és nekem 
nagyon tetszik a helyszínek kiválasztása egyébként, úgyhogy pozitív a fogadtatása 
ennek szerintem, remélem, hogy az ide látogató turisták és a veszprémiek is sokat 
fogják használni. 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Ebben mindannyian bízunk. Mivel az 
előterjesztéshez további kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

47/2023. (II. 16.) határozata 
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a „Döntés a V-Bike közbringa rendszer kialakítását követő üzemeltetése 

érdekében a V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft.-vel megkötött 

közszolgáltatási keretszerződés módosításának előkészítéséről” című 

előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a V-Bike közbringa rendszer 
kialakítását követő üzemeltetése érdekében a V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft.-vel 
megkötött közszolgáltatási keretszerződés módosításának előkészítéséről” tárgyú 
előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat 
Közgyűlés általi elfogadását. 
 

16. Döntés a Veszprémi Dózsa György Német Nemzetiség Nyelvoktató 

Általános Iskola épületének homlokzatán emléktábla elhelyezéséről 

Kováts Sándor iskolaigazgató tiszteletére 

 

Előterjesztő:   Hegedűs Barbara alpolgármester 

Képviseli:   Takács Zoltán irodavezető 
 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Elmondta, hogy bent van a szobor bizottságban is 
mint képzőművész, és volt szerencséje végighallgatni, a kezdeményezésnek nagyon 
örül, és hogy az iskola ilyen aktív, hiszen nem is oly rég egy másik emléktáblát is 
elhelyeztek, ez örvendetes. Bízunk benne, hogy a homlokzat bírja az emléktáblákat, 
és minél többet gyarapodik, mert az azt jelenti, hogy minél több jó iskolai igazgatóról 
és iskolához köthető személyről tudunk így megemlékezni. Megkérdezte a Bizottság 
tagjait, hogy hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez Mivel az 
előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 6 tagja 
6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

48/2023. (II. 16.) határozata 

a „Döntés a Veszprémi Dózsa György Német Nemzetiség Nyelvoktató 

Általános Iskola épületének homlokzatán emléktábla elhelyezéséről 

Kováts Sándor iskolaigazgató tiszteletére” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprémi Dózsa György Német 
Nemzetiség Nyelvoktató Általános Iskola épületének homlokzatán emléktábla 
elhelyezéséről Kováts Sándor iskolaigazgató tiszteletére” tárgyú előterjesztést. A 
Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi 
elfogadását. 
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy több napirendi pont és egyéb ügy 
nincs, megköszönte a Bizottság munkáját és a Bizottság ülését 10 óra 59 perckor 
bezárta. 
 

K.m.f. 
 

Csik Richárd                                    Halmay Gábor  
a Bizottság elnöke                           a Bizottság alelnöke  


